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       Z Á P I S N I C A  č. 1/2024 

 
zo zasadnutia Komisie dopravy Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja  

zo dňa 22.01.2024 o 14:00h. v zasadacej miestnosti č. 025 na prízemí Úradu BSK,  
Sabinovská 16 v Bratislave. 

 
 
Členovia: Gašparovič, Badrna, Buocik, Kisková, Krúpa,  Mács, Ožvaldová, 

Petrakovič, Savkuliak, Smeja, Uhler, Winkler 
Prítomní: Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
 
Ospravedlnení: Badrna, Buocik, Mács, Petrakovič, Winkler 
Tajomník:  Kristinová 
Ostatní prizvaní:  podľa prezenčnej listiny 
Hostia:  podľa prezenčnej listiny 
 
 
 
 

PROGRAM ZASADNUTIA 
 

 
1. Otvorenie zasadnutia  
2. Body rokovania komisie. 

 
 

Bod 
č. 1 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Bratislavského 
samosprávneho kraja za 2. polrok 2023 
 

Bod 
č. 2  

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh VZN BSK č. 1/ 2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN BSK č. 2/2023 o bližších 
podmienkach poskytovania sociálnych služieb, o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady 
a spôsobe platenia úhrady za sociálne služby, ktoré sú poskytované zariadeniami sociálnych 
služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti BSK v znení VZN BSK č. 4/2023 o bližších podmienkach 
poskytovania sociálnych služieb, o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia 
úhrady za sociálne služby, ktoré sú poskytované zariadeniami sociálnych služieb 
v zriaďovateľskej pôsobnosti BSK 
 

Bod 
č. 3  

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh  na schválenie nájmu časti cesty II/143 o výmere 1175 m2 a 331 m2 v k. ú. Malacky pre 

stavebníka Horima, s.r.o. a GK TEAM, s.r.o. ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Bod 
č. 4  

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie prenájmu futbalového ihriska v správe Strednej priemyselnej školy 

elektrotechnickej v prospech futbalových klubov ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Bod 
č. 5  

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie zmeny uznesenia 139/2023 zo dňa 10.11. 2023, ktorou sa predlžuje lehota 

na podpis zmluvy o bezodplatnom prevode stavebného objektu do vlastníctva BSK 

 

Bod 
č. 6  

PRACOVNÝ NÁVRH 
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Návrh na zriadenie odplatného vecného bremena na majetku Bratislavského samosprávneho 
kraja v k. ú. Tomášov v prospech Západoslovenská distribučná, a.s. 
 

Bod 
č. 7  

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie odplatného vecného bremena v prospech Bratislavskej vodárenskej 

spoločnosti, a.s., na základe žiadosti spoločnosti EURO INVEST Development, s.r. o., v k.ú. 

Ivanka pri Dunaji 

 

Bod 
č. 8 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie zriadenia odplatného vecného bremena v prospech spoločnosti 
Západoslovenská distribučná, a.s. na majetku Bratislavského samosprávneho kraja v k.ú. Nové 
Košariská 
 

  

  

 
 

3. Rôzne. 
4. Záver. 

 
 

1 Otvorenie 
 
Predseda komisie privítal na rokovaní prítomných poslancov a konštatoval, že na zasadnutí 
KD je prítomných   7 poslancov a KD je uznášaniaschopná. Prítomní odsúhlasili program 
rokovania komisie.  
 
Hlasovanie:     
prítomní: Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler  
 
za:   7 
  Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
  
 

2 Body rokovania komisie 
 
 

Bod 
č.1 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Bratislavského 
samosprávneho kraja za 2. polrok 2023 
 

Materiál prezentoval/i: Ing. Milan Slezák, hlavný kontrolór BSK 
 
 
Hlasovanie:    
prítomní: Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler  
  
za:  7  
  Gašparovič, Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
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UZNESENIE k bodu č. 1/ Stanovisko:  
Komisia dopravy berie na vedomie materiál v predloženej podobe.  
 
 

Bod 
č.2 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh VZN BSK č. 1/ 2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN BSK č. 2/2023 o bližších 
podmienkach poskytovania sociálnych služieb, o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady 
a spôsobe platenia úhrady za sociálne služby, ktoré sú poskytované zariadeniami sociálnych 
služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti BSK v znení VZN BSK č. 4/2023 o bližších podmienkach 
poskytovania sociálnych služieb, o spôsobe určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia 
úhrady za sociálne služby, ktoré sú poskytované zariadeniami sociálnych služieb 
v zriaďovateľskej pôsobnosti BSK 
 

Materiál prezentoval/i: PhDr. Jana Matulová, vedúca odd. sociálnej pomoci 
 
Hlasovanie:    
prítomní:  Gašparovič, Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
  
za:  7  
 Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler  
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
UZNESENIE k bodu č. 2/ Stanovisko:  
Komisia dopravy odporúča zastupiteľstvu BSK prerokovať a schváliť materiál v predloženej 
podobe.  
 
 

Bod 
č.3 

PRACOVNÝ NÁVRH  

Návrh  na schválenie nájmu časti cesty II/143 o výmere 1175 m2 a 331 m2 v k. ú. Malacky pre 

stavebníka Horima, s.r.o. a GK TEAM, s.r.o. ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
 
  
Hlasovanie:    
prítomní: Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler  
   
za:  7  
 Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
  
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
UZNESENIE k bodu č. 3/ Stanovisko:  
Komisia dopravy odporúča zastupiteľstvu BSK prerokovať a schváliť materiál v predloženej 
podobe.  
 
 

Bod 
č.4 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie prenájmu futbalového ihriska v správe Strednej priemyselnej školy 

elektrotechnickej v prospech futbalových klubov ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
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Hlasovanie:    
prítomní: Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler  
  
za:  7  
 Gašparovič, Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler   
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
UZNESENIE k bodu č. 4/ Stanovisko:  
Komisia dopravy odporúča zastupiteľstvu BSK prerokovať a schváliť materiál v predloženej 
podobe.  
 
 

Bod 
č.5 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie zmeny uznesenia 139/2023 zo dňa 10.11. 2023, ktorou sa predlžuje lehota 

na podpis zmluvy o bezodplatnom prevode stavebného objektu do vlastníctva BSK 

 

Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
 
Hlasovanie:    
prítomní: Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler  
  
za:  7  
 Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
UZNESENIE k bodu č. 5/ Stanovisko:  
Komisia dopravy odporúča zastupiteľstvu BSK prerokovať a schváliť materiál v predloženej 
podobe 
 

Bod 
č.6 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na zriadenie odplatného vecného bremena na majetku Bratislavského samosprávneho 
kraja v k. ú. Tomášov v prospech Západoslovenská distribučná, a.s. 
 

Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
 
Hlasovanie:    
prítomní: Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler  
 
za:  7  
 Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
UZNESENIE k bodu č. 6/ Stanovisko:  
Komisia dopravy odporúča zastupiteľstvu BSK prerokovať a schváliť  s úpravou výšky odplaty 
za zriadenie vecného bremena na výšku 1 euro.  
 
 

Bod 
č. 7 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie odplatného vecného bremena v prospech Bratislavskej vodárenskej 

spoločnosti, a.s., na základe žiadosti spoločnosti EURO INVEST Development, s.r. o., v k.ú. 

Ivanka pri Dunaji 
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Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 
 
Hlasovanie:    
prítomní: Gašparovič, Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
   
za:  7  
 Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler  
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
UZNESENIE k bodu č. 7/ Stanovisko:  
Komisia dopravy odporúča zastupiteľstvu BSK prerokovať a schváliť materiál v predloženej 
podobe 
   
 

Bod 
č.8 

PRACOVNÝ NÁVRH 

Návrh na schválenie zriadenia odplatného vecného bremena v prospech spoločnosti 
Západoslovenská distribučná, a.s. na majetku Bratislavského samosprávneho kraja v k.ú. Nové 
Košariská 
 

Materiál prezentoval/i: JUDr. Matúš Šaray, vedúci právneho oddelenia 

 
Hlasovanie:    
prítomní: Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler 
 
za:  7 
  Gašparovič,  Kisková, Krúpa, Ožvaldová, Savkuliak, Smeja,  Uhler  
 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
UZNESENIE k bodu č. 8/ Stanovisko:  
Komisia dopravy odporúča zastupiteľstvu BSK prerokovať a schváliť materiál v predloženej 
podobe 
 
 
3.   Rôzne 
 
Zástupcovia Správy ciest BSK informovali prítomných o verejnom obstarávaní na 
rekonštrukcie  ciest na roky 2024 – 25, ktoré budú financované zo SIH-u. Podľa výsledkov 
verejných obstarávaní a prípadných ušetrených financií budú postupne obstarávať 
rekonštrukcie podľa investičného plánu.  
Na základe požiadavky poslancov prebehne poslanecký prieskum na jednotlivých strediskách 
Správy ciest BSK, po predchádzajúcej dohode na termíne v priebehu mesiaca február.  
 
p. Kisková – požiadala zahrnúť opravu ciest Bernolákovo – Ivanka – Zálesie, aby bola 
vykonaná čo najskôr. 
Zároveň upozornila, že na vlakové spojenia vlakov od Senca sa nedá spoľahnúť a mnohí 
cestujú radšej autom, pretože vlaky majú aj 45 minútové meškania. 
  
p. Halabica – informoval, že ŽSR zrealizovala merania meracím vozom, kde bolo zistené že 
vlaky musia znížiť rýchlosť na 10 km/h. To robí problém aj v autobusovej doprave, pretože 
nevieme naviazať autobusy na vlaky.   
 
p. Ožvaldová informovala o výsledkoch rokovania u ministra dopravy. 
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p. Halabica informoval o prebiehajúcich rokovaniach ohľadne uzatvárania diaľnice D1 počas 
výstavby križovatky D1D4. .     
 
p. Smeja – požiadal o opravu cesty Stupava – Borinka. SC BSK eviduje stav vozovky  a má 
v pláne opravu.  
 
 

4. Záver 
 

Po vyčerpaní všetkých naplánovaných bodov programu KD predsedajúci komisie Štefan 
Gašparovič poďakoval prítomným členom komisie za aktívnu činnosť a zasadnutie KD ukončil 
o 14,40 hod. 
 
 
   
 

   JUDr. Štefan Gašparovič 
     Predseda Komisie dopravy Z BSK

  
 
 
 
 
 
v Bratislave, dňa 22.01.2024 
Ing. Kristinová Beáta 
tajomník Komisie dopravy Z BSK 


